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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.8.2014 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 18 sierpnia 2014 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie  11:00 

        zakończono o godzinie   11:15 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

          - Karol Sobczak  

 

Protokołowała    Inspektor Wydziału ORN UM 

         - Małgorzata Adameit 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych na 

sesję, Burmistrza – Wacława Olszewskiego. 

 

Poinformował, że w dniu 14 sierpnia br. wpłynął wniosek Burmistrza o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej z zaproponowanym porządkiem. Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o 

samorządzie gminnym był obowiązany zwołać dzisiejszą sesję. Odczytał uzasadnienie 

wniosku – w załączeniu do protokołu. 

 

 Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy            

18 radnych, co stanowi wystarczające quorum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał. Jeden radny przybył na sesję podczas jej trwania.  

 

Lista obecności radnych – w załączeniu do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji.  

2. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok. 

3. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Uwag do porządku obrad sesji nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok. 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że pierwotnie planowano zorganizowanie sesji Rady Miejskiej pod koniec 

sierpnia, jednak po kilkukrotnym spotkaniu z kierownikami wydziałów doszedł do wniosku, 

iż nie ma potrzeby zwoływania sesji w zwykłym trybie, gdyż nie ma projektów uchwał. W 

późniejszym terminie zostanie wniesiony projekt uchwały tzw. „śmieciowej”, ale obecnie 

jeszcze trwają prace nad zmianą ustawy o utrzymaniu porządku i czystości w gminach. 

Obecnie zgodnie z przepisami, jeśli samorządy zdecydowałyby się na obniżenie lub 

podwyższenie stawki za odbiór śmieci, to konieczne byłoby ponowne złożenie deklaracji 

przez wszystkich mieszkańców gminy. Prawdopodobnie na przełomie września i października 
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wejdą w życie nowe przepisy, które zniosą powyższy obowiązek. Po analizie opłat w naszej 

gminie prawdopodobnie stawka zostanie obniżona. 

Ponadto, na wniosek kilku radnych, postanowił, iż w przyszłym roku w miesiącach czerwiec-

lipiec-sierpień z domów jednorodzinnych na terenach miejskich śmieci będą odbierane raz w 

tygodniu.   

 Nawiązując do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 r. 

wyjaśnił, iż w związku z tym, że wpłynęło upomnienie Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w sprawie zwrotu środków przeznaczonych na realizację projektu „Szkoła 

tysiąca możliwości” w ciągu 7 dni należy podjąć decyzję, czy gmina zwróci dotację, czy nie. 

Projekt od dwóch lat realizuje Zespół Szkół w Olecku. Realizacja kończy się w tym miesiącu. 

W maju ubiegłego roku został ogłoszony przetarg na organizację obozu w górach. W ramach 

przetargu wpłynęły dwie oferty, które nie spełniały kryteriów i przetarg został unieważniony. 

W związku z tym, iż w lipcu musiał odbyć się obóz udzielono zamówienia z wolnej ręki. W 

wyniku kontroli Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

zakwestionowano tryb udzielenia zamówienia i nałożono obowiązek zwrócenia 14 tys. zł                         

z projektu, który w 100% jest finansowany ze środków zewnętrznych. Gmina odwołała się od 

tej decyzji do marszałka, który nie uznał argumentów gminy i podtrzymał stanowisko w 

sprawie zwrotu 14 tys. zł. W związku z powyższym gmina złożyła odwołanie do Ministra 

Infrastruktury i Rozwoju, który zmniejszył kwotę należności o 50%. Ponadto gmina 

skorzystała z możliwości i złożyła skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Warszawie na decyzję ministra. Jednak w tym czasie marszałek miał prawo skierować do 

gminy upomnienie, które wpłynęło 11 sierpnia br. Po zasięgnięciu opinii radców prawnych 

uznał, iż należy zwrócić kwotę należności, pomimo, że nie ma jeszcze decyzji sądu, gdyż jeśli 

gmina przegrałaby sprawę, to należałoby zwrócić również odsetki. Dziś mija termin zwrotu 

należności i stąd jest sesja w trybie nadzwyczajnym. 

Druga zmiana dotyczy wprowadzenia nowego zadania inwestycyjnego. Na początku września 

zostanie ogłoszony nabór wniosków do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. 

Gmina planuje rozszerzyć opracowanie projektu budowlanego odcinka drogi, nie objętego 

pierwotnym projektem (droga prowadząca w lewo do bloków przed Dworem Mazurskim), i 

złożenie kompleksowego wniosku o dofinansowanie przebudowy dróg lokalnych w obrębie 

tzw. „Podkowy”. W poprzednim naborze wniosków zabrakło kilku punktów i wniosek został 

odrzucony. Przeprowadzono wstępną rozmowę z projektantem, który zapewnił, że jest w 

stanie wykonać projekt techniczny do końca września. Koszt wyniesie ok. 10 tys. zł.  

Reasumując w dz. 600 – Transport i łączność – zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych 

o kwotę 10.000 zł, wprowadzając zadanie inwestycyjne pn. „budowa drogi nr 141535N na 

osiedlu Siejnik II (Podkowa)”. Zadanie inwestycyjne może wprowadzić do budżetu tylko za 

zgodą Rady. Natomiast w dz. 801 i 853 przenosi się plan wydatków w kwocie 7.975 zł 

między paragrafami.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2014 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem uchwały głosowało                       

19 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 rok. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.51.2014 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miejskiej w Olecku.  

 

 

 

 

           Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

     Małgorzata Adameit            Karol Sobczak 

 


